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Саморегулирование как правовой способ защиты от угроз экономической безопасности строительного пред-
приятия

Автор обращает внимание на появление в современных условиях новых угроз экономической безопасности 
строительного бизнеса в целом и строительного предприятия в частности — на цифровизацию строительной от-
расли и на пандемию COVID-2019. В статье проводится детальная характеристика закрепленных законодателем 
средств саморегулирования (установление стандартов строительной деятельности, контроль, займы членам саморе-
гулируемых организаций в сфере строительства) для нейтрализации названных угроз экономической безопасности. 

Ключевые слова: саморегулирование, строительство, угрозы, экономическая безопасность, цифровая эконо-
мика, пандемия COVID-2019. 

Kotov Igor V., 5th Year Student of the Faculty of National Security of the Institute of Law and National Security of the 
Russian Presidential Academy of National Economy and Public Administration (RANEPA)

Self-Regulation as a Legal Means of Protection of a Construction Company against Economic Security Threats
The author draws attention to the emergence in modern conditions of new threats to the economic security of the 

construction business in General and the construction enterprise in particular — the digitalization of the construction 
industry and the COVID-2019 pandemic. The article provides a detailed description of the means of self-regulation fixed by 
the legislator (setting standards for construction activities, control, loans to members of self-regulating organizations in the 
construction sector) to neutralize these threats to economic security.
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